

智能化仿生馒头生产线

产品名称	智能化仿生馒头生产线
公司名称	河南兴泰科技实业有限公司
价格	面议
规格参数	
公司地址	河南省郑州市高新技术开发区银屏路22号
联系电话	0371-67991776 18537175878

产品详情

DFD系列智能化仿生馒头生产线，是目前国内可模拟手工成型技术、拥有完全自主知识产权的成套馒头生产设备。DFD— 型是DFD系列中的主力机型，该生产线已申报30余项国家专利，填补了我国优质馒头成型生产线的空白。2012年经中国工程院院士等专家鉴定，整体技术达到国际领先水平。经过2年的调整、试产，各项性能得到进一步的提升完善。

DFD series intelligent bionic mantou production line is the very first unique equipment for mantou production, which can simulate the hand-molding technology, with completely independent intellectual property rights. DFD-5 production line, the main models in the DFD series, has been declared more than 30 national patents, which fulfilled the blank of quality mantou molding production line. DFD-5 has been guaranteed as international leading overall technology by academicians of the Chinese Academy of Engineering through series of tests in 2012, and improved through 2 years debugging and trial-produce.